

標準客房 - 長期住宿優惠

Standard - Long Staying Package



~ 連續入住 30 晚 港幣\$9,000 ~
30 Nights Consecutive Stay HK\$9,000

優惠詳情 Details:

- 一間標準客房(大床或雙床) One Standard Room (queen bed or twin beds)
- 免費有線及無線寬頻上網服務 Free wired & WiFi Internet Access
- 免費享用客房內咖啡及茶沖泡設施 Free In-room coffee / tea making facilities
- 每星期兩次免費客房清潔服務 Complimentary housekeeping service twice a week
- 優惠價每天港幣\$60/位享用早餐(含 10% 服務費)
Daily breakfast at special price \$60 inclusive of 10% service charge per person per day on consumption basis

條款及細則 Terms & conditions:

- 優惠適用於2021年10月1日至12月31日住宿 -
The staying period is available from 1 October to 31 December, 2021 inclusive
- 優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用 -
The above offer cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers
- 價目含加一服務費，並以每房最多兩位住客計算 -
The above rate is inclusive of 10% service charge per room and it's suitable for a maximum of 2 persons stay
- 房間數量有限，所有訂房需視乎房間供應情況及得到酒店確認 -
Limited offer. All reservations are subject to hotel availability and confirmation

預訂及查詢，請聯絡訂房部：電話：+852 2831 1234 電郵：rsvn@southpacifichotel.com.hk

雅尚客房 - 長期住宿優惠

Pacific Grand - Long Staying Package

~ 連續入住 30 晚 港幣\$12,000 ~
30 Nights Consecutive Stay HK\$12,000

優惠詳情 Details:

- 一間雅尚客房 (大床或雙床) One Pacific Grand (queen bed or twin beds)
- 免費有線及無線寬頻上網服務 Free wired & WiFi Internet Access
- 免費享用客房內咖啡及茶沖泡設施 Free In-room coffee / tea making facilities
- 每星期兩次免費客房清潔服務 Complimentary housekeeping service twice a week
- 優惠價每天港幣\$60/位享用早餐(含 10% 服務費)
Daily breakfast at special price \$60 inclusive of 10% service charge per person per day on consumption basis

條款及細則 Terms & conditions:

- 優惠適用於2021年10月1日至12月31日住宿 -
The staying period is available from 1 October to 31 December, 2021 inclusive
- 優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用 -
The above offer cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers
- 價目含加一服務費，並以每房最多兩位住客計算 -
The above rate is inclusive of 10% service charge per room and it's suitable for a maximum of 2 persons stay
- 房間數量有限，所有訂房需視乎房間供應情況及得到酒店確認 -
Limited offer. All reservations are subject to hotel availability and confirmation

預訂及查詢，請聯絡訂房部：電話：+852 2831 1234 電郵：rsvn@southpacifichotel.com.hk